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Protokół Nr III/20 l 0
z sĆsji RadyGminyMieków

z dnia 29 gludniaz010r

seię o|$or ly '  |Źesodnic/dc) RJdy Cmin) lo le] ' /)8.d|o .|oua i  '  o|wie 3|n
SeŚję Rady Gminy Mietków.', przywitał wszystkich zebranych, na Podstawie listy
obeclości stu'ierdził quorum i przedstawił porządek obrad:

l . Podjęcie uchwały w sprawie fmiany budżetu gminy na 20 l 0 rok
2' Podjęcie uchwały w sprawje uchwalenia budzetu gminy na 20 L l rok'
3' Podjęcie uchwa}y w sprawie wie|o]etni€j proglozy finansowej.
4' Podjęcie ucnwały w sprawie wydatków. klóre nie \fgasają z upłvenr 20l0l
5' Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przedstawic]e]i Gmnry Mietków do

waInego febrania członków slowaŹyŚzenia Gmin Ślężoskich'
ó' Podjęcielchwały w sprawie zasad przyznarvania diet radnym'
7. Wnioski i interpretacje radnych
8, SpraDf różne

Uchwa]a w sprawie zmiany budżetu gminy na20]0 rok
ofga Regina Śkarbnik dozywianie dzieci . zwiększa się dochody z
tytufu odpłamości za wsad do kolła o kwotę 4,700'00 zł, niększając
edno-/e,1 ie o ldn -to. ,  lo$ nd 7aN rp i )v ro5c.

otrzymaliśńy rofliczenie środków z UE na zakup komputelów w eiązku
z tym zwiększa się plan po Śtronie dochodów o kY'otę 25 613'00 zł, i
proponuję przeznaczyć ją ńa: Domaice na rcalizację wydatkó\! w
rmach programu Leaderr- (mała odnowa wsi) na zakup wyposażeuia w
świetlicy kfesła i chłodnię oraz rymianę okien' i na s1róże
modemizacja świetlicy.
olrzymaliśmy 1akfe rofliczenie ponocy finansowej na obsłueę systenu
wroslP ze starostwa Powiatowego' klóra zośała cfęściowo wykorzyslana
Zwrot środków w kwocie Il tó9'00 zł' prze^acza się na odpłatność za
pobyt naszych mieszkańców w Domu Pomocy społecfnej w Borzygniewie
w kwocie 2 304'00 zł. oru !a dokumentację przeglądu budy*ów
komuna]nych w kwocie 8 865,00 zł'
Dokonuje się przesuDięć środków między działami klasynkacji budżetowej
zwiękŚzając plan wydatków Da:
. obsługę długu o kwotę : 2 387,00 zł'
. zbiórkę odpadów o kwotę:3 120'00 zł'
energię elektryczną Da oświet]enie u|iczne -o kvotę 2 330,00 zł'

Po zmianach:
plan dochodóu, wynosi 9' 886.5 15. t 82ł
plan$fdatkówwynoŚj '  l f l . l82 '845, l8fł
Następnie przedstawiła projekt uchwały Rady cniny w sprawje zmiany
budżetu gminy na 20l0 rok'

Głosowało 15 radnych - oddano 15 głosów,'za".
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Przes'odniczący stwierdził, że uchwała została podjęla jedno8łoŚnie'

Uchwaław sprawie {rydatkó\ któIe nie wygasają z upływem 20]0 rokx'
skłbnik gminy . R' ozga - p.oponuję ująć środki na: modelTizację świetlicy w
stróży i na wymjmę okien oraz zakup w),posażenia' kzeseł i chłodni do świetlicy
w Domanicach jako środki nieł}'gasające.
wyjaśniła' że środki te będą finansowane w 201l z pożyczki z BaŃu Gospodatstwa
Kraj ow€go i będą ujęte w budżecie na 201 l rok
Następnie przedstawiła projekr uchwab

Głosowało 15 radnych oddano 15 głosóW ',za''.
Przervodniczący Stwierdził, że uchwała zostałapodjęia jednogłośnie

ad2
Regina ozga skarbnik . !żedstawiła opnrię Regionalnej ]zby
obrachunkowej w splawie projęktu budŹetu gńiny na 20tl rok.

- Przewodniczący prcjekr budżetu był szczegółowo omówiony Da
wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy, w fwiązku z lynr. że sokyŚów
jest ty1ko czterech proponuję przedstawienie pro.jektu uchwa\' bez
onawiania' czy wójt najakieś uwagi, zaśueżenia, co dolego'

w związku z tym skarbnik Gniny ' Regina ozga przedśawjła projekl uchwały
w slmwie uchwalenia budżeiu gminy !a 20 L l rok'

Głosowało 15 radnych oddmo 15 głosów.',a''.
Przewodnicfący stwierdzi]. że uchwała zos1ała podjęta jedlogłośnie'

ad3
Uclrwała w Sprawie wielolehiej prcgnozy furansowej gminy Mietków
Regina ozga skarbnik przedstawiła opinię Regionalnej lzby obrachuikowej oraz

Głosowało 15 radnych. oddano 15 głosów..za'.'
Przewodniczący s|wierdził, że uchwałązostała podjęta jednog]ośnie'

ad5
Uchwała w spmwie wyboru przedstawicieli Gminy Mietków do WaLnego Zebrania
stowarzyszenia Gnin Ślężanskich'
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Projekt przedŚtawiła HelenaAtynowicz.

Głosowało l5 radnych oddano ]5 g]osów,'Z'''
Przewodljczący stwierdził' że uchwała została podjęla jednogłośńie.

Przewodniczący wlaśnił, Źe uchwała wynika z tego' że radnizmienili postmowienie
awańe w uchwale Nr I]/]2/2006 Rady GmiDy Mielków z dDja ó grudni3 2006 |,
tfn, w obec'rej kadencji diety będą u'aloryzowane.

Ptojekl uchwab/ przedstawi]a He]enaArlyńowicf'

Głosowało 15 mdnych - oddano 148łosów.'za',. l głos '.przeciw', '
Przewodniczący stwierŁił. że uclrwała zostala podjęta większością głosórv

- Edward Kassfu radny w związku z tym' że nasząpocftę chcą podobno
zlikwidować. nusnny podjąćjakieś dzialania' moze ze strony wójta lvysłać
jaki€ś pismo prosimy o interwencję'

ad8
MariaD Lubieniecki Kierownik ZGK 1ó ]al lenru został powołany
Zakład Gospodarki Komulalńe] do ufkonywania zadai . zaopatrzenia rv
wodę i odprowadzania ściekóW zaczynaliśmy od małej bazy sprzęIowej
suw w ProszkoY,icach nie ma jej już. obecnie 2 slacje czyme, na
tęręnie W]ŚM wyłączona, gdyż uządzenia są przestażałe'
woda podawaDajeŚ z Mietkowa do Borzygriewu pŻez rurocią8
lrzechodzący przez teren kopalni' Połącfenie Śtudni i wykÓrzysranie części
rury na odcinłu 450 m położyć obok 2 rulf, większy przekó.jruly.
Proszkowicka sUW fostała przerobjona na przepompownie wody,
wymienione fostal} rury na plastikowe, koło kopalni walmar na
przyczołkach mos1u lozoŚtały do wyniany' w pierwszej kolejności trzeba
zrobić stację na Borfygniewie'
Na obsłudze wodocjqgów pracują 2 osoby - scelina i Dróżdż' Zakres zadań
przerasta nasze możliwości do Ę po$ jeŹdfiliśmy swoimi samochodami

rezygnując z ryczałtu (limilwynosi 300 km' ajeżdżąok900 km)' stacje
wodociągów 3' przelompownie 2 - cfylj 5 punktów do k!órych musimy
dojeżd.zać do tego dochodzi oczyszczalDia, gdziejest 6 pŹepompowni'
w rurach ściekowych osadza się piasek co 2'3 ftiĆsiące muslny.je
czyścić' obsługa oczyszczalni 3 hdfi pracują wszystkie dni łącznie ze
świętani na2 zmiańy'
Zbiór nieczystości plymych ' ] Lxdzi pracuje według halmonogrmu, ale
czasami mają dzień wo]ny i wówczas aśępsrwo pełni osoba zbierająca
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nieczystości pF/nne - i jak k1oś zgłosi wywóf Śfańba' to nie mm kogo
wysłać' ludzie psiocząna !as' Tżeba byłoby atrudnić ] osobę'
sp.a\if najważniejsze do sfkonania:
l' przebudowa przepompowni wody w Borzygniewie 2 okna do wyńiany'
trzeba famienić hydrofor na nowy agrcgal kosz! 50 |ys' zł'
2' likwidacja sUW w BoŹy8niewie
3. studnie u Pana Duszy - 2 studnie nie sączynne reńont
4. wymiana zasuw na sieciach aby nie w)łączać całej sieci kiedy chce się
za!*nąć wodę naul' chłopskiej przy przepompoMi w Mie&owie
5' wymida kilk! hydrantów - międfy imymi w Milinie' Manjowie
Melkim
ó  dotIada s ię nd n oboq iąfko\  n! '  odsr ie7an:e c/)  pos)p)  $dnie P id(k ie| l r
(muszę wysłać ŚcAnie i posypIvać łopatańi), zakup becfki na Ścmje
7. składowisko . nie mam jeszcze pozwoleDia Da składanie' rekuilywacja
kosf 1'800'000'00 zł nie majeszcze zgody na fekultywację,

- Puewodniczący - prosfę dalej nie czylać' proszę o złożenie pisemnej
infonnacji iKomisja GoŚpodarkii Mienia omóv,ito na swoin losiedzeniu '
Ryszard Łącu radny Kierownik pofuformował, że w Ploszkowicach
połączona do Mietkowa. dlaczego.

- Marian Lubieniecki ' Kierownik ZGK przyjęcie pracoMika - pamiętam'
że niały być 4 osoby nam wykon}vać wszystkie prace, a nie mam na tyle
ludzi.
Ryszard Łącf radny ' po to ZGK został powołmy. ale jeżeli ZGK nie
może odśnieŹać' to zlecimy to komuś, kto będfie !o robił indywidualnie'
Chcjałbym prosić aby w Maniowie wielkim odśnieżał gminne drogi n!.

Marian Lubienieck] Kjerownik ZGK w zeszlym loku został załalwiony
pług wyszedł prob]en' a ostrówek niejest do odśńeżania' nie nadaje się
do !ego. Zrobi]iśńy p]ug do ciągnika'
To nie chodzi o to, że ja 1ego nie chcę robić' po prostu nic mam na tyle
ludzi- np' ludzie chcą aby sfwieżć szanrbo nie mogę bo pojechał

Ryszald Łącz .adny - 10 Zakład Gospodarki Komunalnej nie j€st
prry8otowany do takich prac' tm' jeżeli nie jest odpowiedni sprzęt' to
wymienić' zakupić now}' Jeże]i ten smochód ma wywozić tylko śmiehriki
z cmentarzy. to może to zlecić lirmie'

- Józef zyeadło - przewodniczący - już wspominałem' że Komisja
Gospodraki iMieniaomówi te sprawy na swoin posiedzeniu'
Adam Kofeowicz wójt .obiłem rozefnanie cenowe dotyczące
przydońowych oczyszczalni ścieków. zbiornik 2 tys. lit.ów kosztuje 3
tys' zł. ( 3 tys. lifrów . o 700 zł' droższy), zmontowaDie 4 tys' zł' oruz
300 zł' badanie ekologicfne' całkowity koŚzt ok' 100 o,s' zł' na l
eo\podłs|wo domoue - ploblęm] $ p.fyszlojci'
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Czyli kosŹ budowy kana]izacji w waw.zeńczycaĆh 6ń1n', a oczyszcalni
p.zydomowych. ok. 500lys. zł.
łv Pż}"adku zmialy koncepcji kwota ó mln' powinna srystarcfyć m
zabezpieczenie !|obLenu na wszystkie wsie, które pozostały do
skanalizowania' Prcśba o dyskusję pub]icz'lą
. Energia energetyka podwyższyła opłatę za oświetlenie ulicfDe . z 9 zł'
na 27 za punkt m.cznie . wyne.qocjowaliśmy na l9,80 fl' Jeżeli
podPiszemy umowę ia' zgadza'ny się' ale będę len temat drążył - może
będę rozmawiał z innymiwójlami' będę państwa sukcesywnie infomowa}'

stan dróg na teLenie naszej gminy nie jest zĘ w k]erunku Buków,
Marcinowice itp' jest gorszy. Jeże]i są wiatry to nie da się tak od ręki
wsfystkich dróg odśnieżyć' Naj8orzej była odśnieżona drcga ze sn.óży do
Nowej Wsi Kąckiej, część drogi od autostrady do dr.ogi w
wawrzeńczycach i do Nowej wsi Kąckiej z Kątów wrocławskich jesl
odśnieżona' w rozmowie z Panią Dyrektor wydfiału Dróg w starosiv,ie
Powiatorym pou'iedziałenr, że to jes1 8orsze niż by w ogó]e nie była
odśnieżda' Prosiłem o skoordynoY,anie odśnjeżania, żeby wjednym czasie
były odśnieżane' obiecała, że będfie koodynacja'
Marian Lubieniecki Kiero\!]1ik ZGK - nie fapoznałem się jeszcze ze
stanem sprzęiu ZGK'
Do remizy oSP j€ś ładna lemiza' jest wóz strażacki - ciężki . może
odśnieżaniem fajęla by się osP

Pan Edward Kasse ńa komisji ponŚzył slral!ę jtłyspy.l u Pana Gurdziela
uważam! że przy spżedafy działki był polełniony błąd źle określona fostała
nieruchomość' Będę dąŹył do uŚtanowienia drogi koniecznej do te.j działki'
Wątpliwości budzi zmlana w n ejscow}m pianie zagosPodaroivania przeznacfenia
działki'

Maria wa.dawa - Radca ptaMy musimy lertraktować z właścicielęm'
Pierwotnie wlśM odkładał ziemię na tą działkę i to jest bardzo nierówny

Adam Kozarowicz wój! - będę infomował Pana Kassana o działaniach,
ale będę dążył do SpŹedania działki.

- Helcna Arrymowicz radna przedstawiła zap|oszenie Arcybiskupa
Metropolily wrocławŚkiego Marima GółębiewŚkiego or,f CzłoŃa
Zarządu Województwa Dolnośląskiego. włodzimierza chlebosza na
Uroczystą Mszę swjętądo Katedry p'w.sq Jfua chrzciciela we wrocławiu
w dniu 9 stycaia2011 roku.
Adam Kozdowicz wójt życzę Y'szystkiego najlepszego z okazji świą1,
przeprasum] że apomniałem o Wigi]ii orgdizowdej w Gmnrnym
ośrodku Kultury' Zyczę wszysrkie8o ńaj]epszego w Nowfm Roku.
zdrowia' powodzenia iv życiu fawodorym, szczęścia w życiu rodzinnym
na ręce kieroMików jednostek dla pracovłrików, dla so]tysów i
wszyŚkich zebranych'
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- Mirosław Stawski . Dyrektor GoK' chcialbym nawiąfać do wyśQienia
w dliu wczoiajszym na posiedzeniu komisji Rady - przygotowałem wypis'
w którym ujęre jes! jakie są zadania stowarzyszenia s]ęzanie, co to jest
Zażąd' co tojest grupa działania, wykaz komisji personalny ilp.
W obecnej chwilj jest 6 prcjeków realizowanych' Nabór wniosków będfie
na przełonie sFJcznia i ]u!ego'

. Andrzej Pietruszka _ w BIP ogłoŚfonyjest konku.s na or8anizację imprez
spońos]rch' Rozdam radnym pigno w którym prosfę o z|obięnie irfkazu
lych imprez (jedną góra - dwie) ty1ko takie, które na pewno się odbędą
Bojeż€li impreza się nię odbędzie to ńuŚzę pisać do wójta wyj aśnieiiĆ.

- M' stawski Przewodnicząca Komisji Rofwiąfywania Problemów
Ąkoholowych Świerdziła, Źe f a]koholu jest mało środkóiv i nie będzie
środków na ztrudnielie opiekmów w świetlicach poŚtaw twórczych .
,,Kuaiach' - mamy wypracowane konkursy ilp. - najlieN konkurcy
odbywają się w miejscowościach' potem na szczeblu powiatowym'
woje$ódfł in '  ' / rcJa b)|ob) |ego zaPuępds..ć '

- A' Pietruszka Pani Pełnomocnik zwrócila się do mie o wypracowanię
Gminnego Plo8ranru ws!ó]nie tzn' Komisja oświaty' Kuhury spoltu i
opieki Zdrowo1nej i Komisja ds' Rozwiązywania Prcblemów
Alkoholowych.
R' ozga - za lrzy kwatały wykorzyslano ó8 tys zł' na 9] !ys' zł'. ale tych
środków nie można przezDaczyć na nic innego'
A' Piet.uszka ustawoł)' temin opracowmia Progranu jes! do krvietnia,
lostaramy się go wspólnie sfpracować'

Pżewodniczący Rady . Jófef Żygadło złożył wszystkim zycfenia dobre8o roku.
dobrej pracy, dużo zdrowia i wsfelkiej pomyślności farótvno w życiu ?awodosym

Następnie zamkną] obEdy sesji słowmi ,Zamykam sesję Rady Gńiny Mietków''


